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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. október 26-án 

megtartott közmeghallgatásos üléséről 

 

Jelen vannak: Kamarás Zsolt polgármester-levezető elnök, Tarkó László, Kun László, Csomor 

Gábor, Patocskai László, Matastik Pálné dr. 

 

Hiányzik: Dr. Katona Gábor 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

Kamarás Zsolt: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy mindenki jelen van, a testület 

határozatképes. A meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalására tesz javaslatot. 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 6 igen, 0 nem szavazattal az alábbi napirendet fogadta el: 

 

118/2017. (X.26.) számú Határozat a napirend elfogadásáról 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi napirendet fogadta el: 
 

1. Közmeghallgatás 

2. Beszámoló a két ülés közötti intézkedésekről 

3. Interpellációs kérdések 

4. A Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a Tiszaroff Községi 

Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017. (II.22.) számú 

önkormányzati rendeletének módosítása 

5. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a helyi népszavazásról 

szóló önkormányzati rendelet alkotása 

6. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének vélemény nyilvánítása 

az általános iskolai felvételi körzethatárok megállapításához 

7. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a Hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetésének 

napjának módosításáról szóló önkormányzati rendelet alkotása 

8. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a 2017. évi kompok, 

révek fenntartása, felújítása című pályázat megvalósítása 

9. Egyebek 

 

Közmeghallgatás 

Kamarás Zsolt: Első napirendi pontunk a közmeghallgatás, gondolom vendégeink is ezért 

jöttek. Önöké a szó.  

Kocsis Jánosné állampolgár: Jön nem sokára a rossz idő és a járdán nem lehet közlekedni. 

Nagyon sok helyen nem csak a járda rossz, hanem szilva ág vagy egyéb fa ága is kilóg, kint van 
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teljesen, az egész járdát befedi. Nagyon rosszak a járdák, az emberek sem csinálják, a gallyak 

kint vannak, nem lehet elmenni.  

Kamarás Zsolt: Két vagy három éve volt egy olyan programunk, hogy felszólítottuk az 

ingatlantulajdonosokat, hogy a közútra kilógó ágakat rendezzék. Sőt azt is felajánlottuk, hogy 

ha az ingatlantulajdonos nem csinálja meg, mert nincs rá kapacitás, akkor mi levágjuk. Ebből 

egy nagy felháborodás lett, mert azt mondták, hogy mi az, hogy mi levágjuk azoknak a 

növényeknek az ágait, amit ők ültettek. Erre mondtuk, hogy akkor vágják le ők.  

Kocsis Jánosné állampolgár: Szóltam Fábián Sanyinak, hogy a telefonfülkénél vágják már le 

az ágat. Nagyon rendes volt, mert rögtön levágták.  

Kamarás Zsolt: A járda vonatkozásában pedig azt tudom mondani, hogy jövőre olyan 

közmunka programot szeretnénk indítani, amelyben a járdák felújítása is benne lenne.  

Tarkó László: Furcsa történet ez a járda. Emlékezzetek rá, hogy egy időben minden ember 

nem akart máshol járni csak a járdán. Aztán amikor elkezdett a településen a közút kiépülni és 

jöttek a havas idők és mi -most nem azért mondom-, de rendszeresen eltoltuk a havat, onnantól 

kezdve az emberek a járdáról beszoktak az útra, onnantól kezdve mindenki ott közlekedett. Ma 

már annyira elvesztette a község közepén a járda a funkcióját, hogy a lakosok egyáltalán nem 

törődnek vele. Én annak vagyok a híve, hogy vissza kellene terelni a járdának a tekintélyét. 

Ehhez azonban nem elég az önkormányzat, ehhez kellenek az emberek is. Kellenének a lakosok 

is, a járdát tisztán kellene tartani, le kellene a füvet nyírni. Annak idején, amikor az ember látta, 

hogy a járda megtört vagy meg volt repedve, akkor megemelte tett alá egy kis homokot rendbe 

tette. Én azt gondolom, hogy ha a lakosság nem segít, akkor hiába a közmunkaprogram, a 

járdából nem lesz semmi sem. Emlékszem, hogy tavaly meg tavaly előtt is a 

közmunkaprogramban csinálták a közmunkások a járdát. 30-35 fokos meleg volt és arra nem 

voltak képesek az ott lakók, hogy meglocsolják a járdát. Ezért nincs járda, meg azért, mert az 

emberek kiszoktak az útra. Arról ne is beszéljünk, hogy némelyik ember hogyan közlekedik az 

úttesten. Azt gondolom, hogy ha lesz közmunkaprogram, akkor az akkor lesz hatékony és 

sikeres, ha abban a lakosság is segíteni fog.  

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Zsuzsa? 

Léder Károlyné állampolgár: Nekem nincs kérdésem. 

Kamarás Zsolt: Rendben. Csak azért kérdeztem, mert be fogom zárni a közmeghallgatást, ha 

nem lesz több kérdés. Ha nincs több kérdés, akkor az első napirendi pontot és ezzel egyidejűleg 

a közmeghallgatást bezártam.  

 

K.m.f. 

 

 Kamarás Zsolt      Vankóné Jekli Anikó 

 polgármester                  jegyző 

 

 

 

Jegyzőkönyvvezető:  

Dr. Márton Viktória 


